



TIRAM TRAVEL SDN BHD

Co. No. : 081475-K

PENERBANGAN TURKISH AIRLINES (TK) EX-SIN 15 HARI/ 13 MALAM

Hari 01	<ul style="list-style-type: none"> Berkumpul di hadapan Pejabat Tiram Travel Johor Bahru. Bertolak ke L/Terbang Changi, Singapore dengan menaiki bas Berlepas ke Istanbul.
Hari 02	<ul style="list-style-type: none"> Tiba di L/Terbang Ataturk. Para jemaah akan disambut oleh wakil kami Sarapan pagi di restoran tempatan Lawatan sekitar Kota Istanbul, Masjid Sulaiman dan Masjid Ayub 'Check in' hotel untuk berehat dan aktiviti bebas. (Makan malam di hotel)
Hari 03	<ul style="list-style-type: none"> Sarapan pagi di hotel Lawatan ke Muzium Topkapi, Masjid Biru, Byzantine Hippodrome Membeli belah di Grand Bazaar <p>(Makan tengah hari di restoran tempatan dan makan malam di hotel)</p> <p>TAKLIMAT selepas makan malam: Persediaan perjalanan ke Madinah</p>
Hari 04	<ul style="list-style-type: none"> Sarapan pagi di hotel. 'Check out' hotel. Perjalanan ke L/Terbang Ataturk, Istanbul dengan menaiki bas. Tiba di L/Terbang Ataturk Berlepas ke Madinah.
Hari 05	<ul style="list-style-type: none"> Tiba di L/Terbang Madinah. Para jemaah akan disambut oleh wakil kami Perjalanan ke Hotel di Madinah, Check in hotel di Madinah Ziarah dalaman Masjid Nabawi termasuk Raudhah, Maqam Rasulullah (s.a.w), Sayidina Abu Bakar (r.a), Sayidina Umar (r.a) dan Perkuburan Baqi' <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p>
Hari 06	<ul style="list-style-type: none"> Ziarah luaran - melawat ke persekitaran kota Madinah dan tempat-tempat sejarah Islam termasuk Masjid Quba, Masjid Qiblatain (dua kiblat), Perkuburan Para Syuhada, Pergunungan Uhud, Masjid Tujuh, dan Pasar Tamar. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p> <p>TAKLIMAT selepas makan malam: Persediaan perjalanan ke Makkah dan Ibadah umrah</p>
Hari 07	<ul style="list-style-type: none"> Sarapan pagi di hotel, Ziarah Wida' selepas solat Zohor, 'Check out' hotel selepas makan tengahari dan bertolak ke Makkah dengan berpakaian ihram. Berhenti di Miqat Bir Ali untuk solat Sunat Ihram dan berniat Ihram. Tiba di Makkah, 'Check In' hotel dan makan malam Seterusnya menyempurnakan Umrah dengan bimbingan Mutawwif kami.
Hari 08	<ul style="list-style-type: none"> Acara bebas. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Jumaat dan makan malam selepas Isyak di hotel)</p>
Hari 09	<ul style="list-style-type: none"> Jam 8.30 pagi : Ziarah Luar Makkah ke Jabal Nur (Gua Hira'), Jabal Thur (Gua Thur), Jabal Rahmah, Padang Arafah, Mina, Muzdalifah, Muaissem dan Masjid Ja'aranah. Para jemaah boleh berniat ihram di Miqat Ja'aranah bagi menunaikan umrah. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p>
Hari 10	<ul style="list-style-type: none"> Acara bebas. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p>
Hari 11	<ul style="list-style-type: none"> Jam 8.30 pagi : Ziarah ke Hudaibiyah (ladang ternakan unta) Para jemaah boleh berniat ihram di Miqat Hudaibiyah bagi menunaikan umrah. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p>
Hari 12	<ul style="list-style-type: none"> Acara bebas. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p>
Hari 13	<ul style="list-style-type: none"> Acara bebas. <p>(Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas solat Isyak di hotel)</p> <p>TAKLIMAT selepas makan malam: Persediaan perjalanan ke Jeddah dan pulang</p>
Hari 14	<ul style="list-style-type: none"> Sarapan pagi di hotel. 'Tawaf Wida' jam 7.00 pagi, 'Check out' hotel jam 8.00 pagi Menaiki bas ke L/terbang Jeddah. 'Pack-meal' disediakan ketika jemaah di L/Terbang Jeddah. Berlepas ke Istanbul. Tiba di L/Terbang Istanbul. Sambung penerbangan ke Changi.
Hari 15	<ul style="list-style-type: none"> Para jemaah dijangka tiba di L/Terbang Changi, Singapura. Sambung perjalanan menuju ke Johor bahru dengan menaiki bas. Dijangka tiba di Johor Bahru....INSYA-ALLAH
<p>ATURCARA ADALAH TERTAKLUK KEPADA PERUBAHAN "SEMOGA PARA JEMAAH AKAN MEMPEROLEHI UMRAH MABRUR, ...AMEEN"</p>	

Alifami

nota: masa, tarikh dan tempat adalah tertakluk kepada perubahan.

LOGISTIK PERSIAPAN DAN PANDUAN JEMAAH UMRAH TIRAM TRAVEL

TARIKH PAKEJ : _____ (15 HARI / 13 MALAM)

1. JUMLAH JEMAAH

2. JADUAL PENERBANGAN (TURKISH AIRLINES)

3. TARIKH, TEMPAT DAN MASA BERKUMPUL

Tarikh :

Tempat : **DI HADAPAN PEJABAT TIRAM TRAVEL
JOHOR BAHRU**

Masa :

4. NAME TAG, BAG TAG, PASPORT & KAD PUTIH SINGAPORE

- *'Name Tag', Pasport beserta 2 keping Kad Putih Singapore akan diedarkan Di TEMPAT BERKUMPUL.*
- *'Bag Tag' untuk 'check in luggage' akan diedarkan di tempat berkumpul dan perlu dipasangkan pada beg masing-masing sebelum di 'Check in'.*

5. 'LUGGAGE CHECK IN'

- *Para jemaah dinasihatkan menyerahkan 'luggage' yang hendak di 'check in' kepada wakil Tiram Travel untuk di 'check in' secara berkumpulan.
(Tertakluk kepada jenis penerbangan)*
- *Barang-barang tajam seperti pisau pencukur, gunting dan pemotong kuku hendaklah disimpan di dalam beg yang hendak di 'check in'.*

6. BARANG-BARANG ASAS YANG PERLU DIBAWA

- a) *Kain Ihram. Jemaah yang mendarat di Jeddah dan mengerjakan ibadah Umrah terlebih dahulu sebelum ke Madinah perlu memakai ihram di lapangan terbang..*
- b) *Berus gigi, Ubat gigi, Selipar, ubat-ubatan dan lain-lain keperluan peribadi.*

7. HAD BERAT BAGASI

Dinasihatkan agar tidak membawa barang/beg yang banyak atau melebihi had terutamanya semasa penerbangan pulang (Had bagasi bagi seorang jemaah adalah 20kg) - Caj lebihan bagasi adalah tanggungjawab jemaah sendiri.

8. MAHRAM

Bagi jemaah yang pergi bersama mahram, sila pastikan anda sentiasa bersama semasa melalui pusat pemeriksaan Imigresen Arab Saudi ketika sampai dan pulang.